
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Blicherskolen 

Mødested: Personalerummet 

Mødedato: 27-05-2024 kl. 16.30-18.30 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter 

Mette Vammen Fleron (formand) 

Steffen Kjøge Christensen 

Søren Frost Staal 

Thomas August Kühl-Rasmussen 

Benita-Louis Normann Christensen 

Birgitte Elleskov Møller Nielsen 

Tatjana Bianca Breitenstein Kristensen 

Medarbejderrepræsentanter 

Morten Edelgaard Sønderholm 

Lars Scheel Andersen 

Elevrådsrepræsentant 

Lucas Emil Getachew Møller, 6A 

Mathilde Villadsen Wandahl, 6B 

Celina Bech Kondrup, 9B 

Ledelsesrepræsentanter 

Grethe Mortensen 

Tina Herping 

Majken Høgh  

 

1. Opfølgning på sidste møde 

Siden sidste skolebestyrelsesmøde er der ansat to nye i ledelsesteamet. Tina Herping erstatter Pia Moltzen 

som viceskoleleder og Michael Thomsen bliver ny afdelingsleder for specialafdelingen. 

2. Valg af næstformand 

Benita-Louis Normann Christensen 

Der skal undersøges, om der må være billeder/oplysninger af skolebestyrelsen på hjemmesiden. 

Opsamling fra fyraftensmøder  

Fyraftensmøde 1 havde overskriften: Fremtidens skole 

Del 1 gik mest på læring. Blicherskolen har kommet med vores bud den gode skole. 

Fyraftensmøde 2 havde overskriften: Kvalitet i læringsrummet og den magnetiske skole. 

Hver skole blev bedt om at komme med bud på afslutninger på dette spørgsmål: 

”For at der er kvalitet i læringsrummet er det vigtigt at…. 

Blicherskolens svar blev: 

• At børn glæder sig til i morgen, og at det ikke er på bekostning af andre børn og voksnes mulighed 

for at gøre det samme 

• At vi som professionelle ser bag ved børnenes handlinger 

• At alle børn har en, og at det er de vorksnes fælles ansvar 

• Skolens ”vi” ( værdigrundlag/ånd) – at alle oplever at høre til i et fællesskab 

• Deltagelsesmuligheder for alle - undervisningsdifferentiering 

3. Lektionsfordelingsplan 

Planen de forgående år. 

Der kommer måske ændringer, der ikke er helt på plads endnu. Det kommer med det nye skoleudspil. 

Ændringerne træder ikke i kraft i næste skoleår. 



Lektionsfordelingsplanen er godkendt. 

4. Skolebestyrelsens årsberetning (bilag) 

Årsberetningen læses højt og der laves tre små rettelser af slåfejl osv. Årsberetningen godkendt. 

5. Høring vedr. tværgående fraværsstrategi  

https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-indflydelse/hoeringer/tvaergaaende-elevfravaersstrategi-

for-randers-kommune/ 

Det lægger sig godt op ad den måde, vi allerede arbejder på – f.eks. systematisk registrering, fraværsteam og 

opfølgning på fravær ved 10 og 15%. Retningslinjerne bliver allerede fulgt på skolen. 

Skolebestyrelsen laver ikke høringssvar. 

6. Forslag til datoer for skolebestyrelsesmøder 

Torsdag d. 22.08 

Tirsdag d. 29.10 

Tirsdag d. 28. 01 

Tirsdag d. 25.03 

Tirsdag d. 20.05 

7. Forældremøder i efteråret 

Skolebestyrelsen kommer ikke på besøg på forældremøderne i efteråret. Forslag om at det gøres hvert 

andet år, og at man sender en lille hilsen ud i de år, hvor der ikke bliver besøg. Søren vil gerne komme til de 

to 0. klasser efter sommerferien, fordi de er nye i skoleregi. 

8. Skolemadsordning fra Brugsen 

Enighed om at det nuværende tilbud er dyrt. Man skal bl.a. betale et gebyr for at være tilmeldt ordningen.  

Mette undersøger om der kunne være et andet tilbud. 

9. Orientering fra: 

- Skolen 

Sidste skoledag gik rigtig godt efter en stor præventiv indsats fra personale og forældre. Det var en god 

dag for alle. 

- SFO 

Der er 35 børn i førskolen, der er klar til at komme i skole. 

Der er 157 børn i SFO. 

Kommende arrangementer i SFO: Sommerudflugt til Mariager Fjord, Blichers børnefest, koloni i 

Dokkedal for 2. og 3. årgang (efter sommerferien). 

Næste år får førskolen en anden normering, hvor der er børnehavetakst til maj og SFO-takst indtil 

skolestart. 

Den nye legeplads er en succes. 

- Elevrådet  

Ingen repræsentanter til stede. 

OBS på at få repræsentanterne med til møderne. 

Forslag: Elevrådsrepræsentanterne skal være med til starten af mødet, hvor deres ”punkter” skal være 

på dagsordenen – og så kan de gå. Det er vigtigt, at eleverne bliver hørt, og at de føler de har 

medindflydelse. 

- Skolerådet 

Dejligt med nye/flere medlemmer. 

Skolerådsmødet uden repræsentant fra Blicherskolen. 

10. Punkter til næste møde 

Billeder/oplysninger på hjemmesiden 

Ny skolemadsordning? 

Forældrebetaling - lejrskole 

11. Eventuelt 

Køleskab – alle klasser har adgang til køleskab i AULAen – men ikke inde i klasserne. 
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